

紡織綜合研究期刊 投稿須知

1. 紡織綜合研究期刊「紡織產業綜合研究所」發行，凡來稿經採用刊登後，該稿件之著作財產權歸屬本期刊之發行單位，並擁有發佈於網際網路上之權利。
2. 來稿以中文或英文之未發表文章為限，本期刊不採用轉載之稿件。稿件內容請務必遵守著作權法及其他法令規定，違者自負其責。
3. 本期刊接受包括高分子、纖維、紗、布、成衣服飾、家飾、複合材料、染整、檢驗、紡織史、設計、行銷、管理及產業經濟等稿件。
4. 本期刊區分為二大部分：
(1) 專題報導：有關科技、產業經濟、管理及行銷等之專題報導。
(2) 研究論文：與本期刊接受稿件相關之研究成果與應用。
5. 來稿依本期刊相關文稿規範撰寫之。中文稿需各附 200 字以內之中文及英文摘要及 5 個以內之關鍵詞。研究論文稿件宜包括：「中英文摘要」、「前言」、「理論」、「實驗」、「結果與討論」、「結論」、「參考文獻」、「誌謝」等。
6. 來稿依照上述格式，除經編輯委員會同意者，全文以不超過 8 頁為限。
7. 附圖與文字內容請提供解析度 300dpi 以上之電子檔案，並請以中英文清楚標示於內文中。無論中文或英文稿件，圖、表均需附上中文及英文標題，英文標題之第一字必須為大寫字母。中英文圖標題置於圖下方，中英文之表格標題則置於表上方。
8. 來稿請註明作者姓名、所屬單位名稱、地址、郵遞區號及電話；作者若為兩人以上者，請註明聯絡人代表 (Corresponding Author)。
9. 本期刊編輯委員會對來稿內容有修飾刪改之權，若不同意修改，請在投稿之時加以註明。來稿無論採用與否，本期刊不另行退稿，作者請自行複印留檔。
10. 來稿採用與否，將由本期刊編輯委員會決定後函告。本期刊內之圖文未經編輯委員會同意，不得轉載或以任何其他方式發表之。其他相關規範，均依著作權法相關規定辦理。
11. 歡迎自由投稿，來稿請逕寄：
(23674) 新北市土城區承天路 6 號
紡織綜合研究期刊編輯委員會 收
Tel: 02-2267-0321 ; Fax: 02-2267-8107
E-mail: ttrj.service@ttri.org.tw

Taiwan Textile Research Journal Notes to Authors

1. Taiwan Textile Reserch Journal is a joint-publication of four publishers: TTRI. Upon acceptance of an article, author(s) will be asked to transfer copyright of the article to the journal unless otherwise agreed. The fore publishers also have the same rights to post the article in the internet.
2. Articles sbmitted to the journal should be original contributions and should not be under consideration for any other publication at the same time. Authors submitting articles for publication should warrant that the work is not an infringement of any existing copyright and will indemnify the publisher against any breach of such warranty.
3. Articles that contain Polymer, Fiber, Yarn, Fabric, Garment, Home Textiles, Composite Materials, Dyeing and Finishing, Testing, Textile History, Design, Marketing, Management and Industrial Economics are accepted.
4. There are two categories in this journal: one is "Special Reports" that emphasize on related topics such as "Technology", "Industrial Economy", "Management" and "Marketing"; while the other one is "Research Papers" that are correspondence with researches and applications of articles accepted by the journal.
5. The first page of the manuscript should include "The title of the manuscript", "The name(s)", "The adstract" and "The keywords". A footnote on the same sheet should in order given the names, departments, institutions and countries. The abstract should be no more than 200 words. The number of the keywords should be limited to five; while the prefix of the first one should be capitalized.
6. Papers should be limited to 8 pages with all contents.
7. Any manuscript not follow the notes above will not be accepted. Tables and figures should be numbered consecutively in Arabic numerals and the pixel of the graph should be used in at least 300dpi for quality control. Both tables and figures should come with titles; while the title should be put over the table and under the figure. The first letter of the title should be capitalized. The appropriate place for each table or figure should be marked in the text. The legends and titles on tables and figures must be sufficiently descriptive such they are understandable without reference to the text. The author should make sure that there is a strict one-to-one correspondence between the citation in the text and those on the reference, ned the citation should be marked by^{[1], [2]}, etc. Important formulate should be numbered consecutively throughout the manuscript as EQ.1, EQ.2, etc. Lengthy derivation should only be included as an appendix.
8. Please include full contact details with the manuscript including address, telephone number, fax number, and e-mail address of the author(s) to whom correspondence and proofs should be sent.
9. Manuscripts which require extensive editorial work to comply with the above requirements will be returned to the author(s) for modification. The Editorial Committee also has the right to modify the article, and the author(s) need to make clear if the action is not agreed.
10. The author(s) will be advised the articl is accepted by Editorial Committee. The Editorial Committee will not give back the hand copy at all events, and the author(s) should make an own copy if needed. Manuscripts can be submitted in Chinese or English. Three hard copies and one electric version should be submitted to:
11. Executive Editor
Taiwan Textile Research Journal No.6, Chengtian Rd., Tucheng City, Taipei County 23674, Taiwan (R.O.C.)
Tel: 02-2267-0321 ; Fax: 02-2267-8107
E-mail: ttrj.service@ttri.org.tw